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P L A N A J O V E 
Biblioteca 

Diuen que al nostre pöble es creará una biblioteca infantil. L'Ajuntament fa les gestions 
tot coNaborant-hi amb cinc mil pessetes. Eis que ens cuidem d'aquesta plana hem parlat d'aquest 
fet i ens hem posât d'acord en el segiient: 

— Considerem molt encertat el fet de crear una biblioteca infantil. Caldria més ínfor-
mació (on s'installará?, de quin material disposará?, com funcionará?) per a poder donar la 
nostra opinio. Diem que, en principi, ens sembla molt interessant. Però també cal tenir en 
compte que actualment cada escola necessita la seva biblioteca (vegeu la nova Liei d'Edu-
cació). 

— A més, Santa Eulalia necessita una biblioteca per a tothom, que faciliti a tots la 
lectura i l'estudi. I ens interessa d'una manera especial als joves. Al nostre pöble hi ha diners 
de sobres per a procurar-nos un instrument de cultura —i d'esbarjo profites i tot— tan fona-
mental com és una biblioteca. 

— Possible objecció.— Una biblioteca, al nostre pöble, poca gent la farà servir. 
Responem.— Encara que de moment se'n servissin pocs, per aquests ja vai la pena 

tenir-la. Però, a més, Túnica manera de que ens acostumem (sobretot els joves) a fer-la servir 
és tenir-Ia. Aqüestes coses, a vegades, només cal tastar-les. 

«equip plana jove» 

I H a b r á Fiesta M a y o r ^ ? 

Una vez ffiás se aproxima la Fiesta Mayor. Esta Fiesta Mayor que año tras año se ha venido 
celebrando con más o menos brillantez. P&ro siempre con la voluntad y colaboración de esos hom-
bres que han puesto su entusiasmo y su esfuerzo para que fuera del agrado de todos. 

Este año, según informes no oficiales, tengo entendido que quizás no se celebre la Fiesta 
Mayor. Creo que ha llegado la hora de que los jóvenes nos ocupemos de organizaría un poco y de 
prestar nuestra colaboración en lugar de criticarla solamente. Sabemos que nunca se nos ha 
pedido, sabemos que nos hace falta información y ayuda de los mayores, pero debemos colaborar 
porque la Fiesta Mayor es de todos y para todos. 

Debemos organizaría entre todos y no el Ayuntamiento solamente y unos pocos señores 
más, porque si no lo hacemos asi creo que se irá perdiendo y, al fin y al cabo, de nosotros 
depende. 

Esteve Carreras 

Predilecte, Adoptiu, Honorari: elements decoratíus per a una façana 
Qui diu que no anem bé? Eis eterns derrotistes de sempre que pretenen que les coses del 

pöble no van prou bé ara si que hauran de callar. Vegeu, sino, una noticia de l'Ajuntament, del 
mes passat: 

«Se aprobó el Reglamento para la concesión de los títulos de Hijo Adoptivo, Pre-
dilecto y Miembro Honorario de la Corporación, acordándose remitir dos ejempla-
res del mismo al Excmo. Sr. Ministro de la Gobernación para su superior aproba-
ción.» 

Evidentment, en aquests temps d'europeització aquests títols ens fan molta falta. Un poblé 
com el nostre ho necessita (es porta molt ara això, es veu). Qué hi fa que hi hagi problèmes molt 
més urgents, decisius i transcendentals a resoldre? Què hi fa que d'illustres personatges que es 
dediquen a Huir el tipus i a retirar-se humilment a l'hora de la feina ja n'estiguem prou servits? 

De cap manera no es podria negar que aquests adoptius, predilectes i honoraris donen molt 
to. És ciar que no serveixen per a res; però, que hi fa? És com aquell que s'entreté a pintar la 
façana de casa seva, que és el que es veu des de fora. Qué vol dir que la casa se'ns estigui enru-
nant per dins si la façana és ben bonica, vista de fora estant? I cal reconèixer que eis honoraris 
i companyia faran molt bonic. 

La distinció de Fili Predilecte, especialment, la considero, molt important. La de Fili Adop-
tiu, en canvi, no em sembla tan necessària en un pöble com el nostre que en té tants i tants de 
filis adoptius (encara que només ho siguin de temporada, com les orenetes). El Conseller hono-
rari tampoc no el considero imprescindible. Perqué honorari deu volg^er dir que no té veu ni 
vot, que té l'honor de ser-ho i prou. Ben mirât, no hi ha gaire diferència amb el que té veu i vot, 
però no eis fa servir. Vull dir que em sembla que de consellers honoraris tampoc no ens en falten. 

De totes maneres, la meva cordial felicitació avançada a tots eis que rebran aquests honors. 
Tindran la satisfaccio de contribuir a donar al pöble una façana com cal. Al cap i a la fi ells 
segurament que no hi tindran cap culpa. 

J. Sampera 
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